國立中興大學羅清澤教授獎學金辦法

National Chung Hsing University Professor Luo Qing-Ze Scholarship Regulations

91.12.13 接受各界捐助獎助學金基金管理委員會會議訂定 Formulated by the Scholarships Fund Management Committee on December 13, 2002 101.06.11 接受各界捐助獎助學金基金管理委員會會議修正 Amended by the Scholarships Fund Management Committee on June 11, 2012 102.01.18 接受各界捐助獎助學金基金管理委員會會議修正 Amended by the Scholarships Fund Management Committee on January 18, 2013 107.12.27 接受各界捐助獎助學金管理委員會會議修正 Amended by the Scholarships Fund Management Committee on December 27, 2018 108.12.26 接受各界捐助獎助學金管理委員會會議修正 Amended by the Scholarships Fund Management Committee on December 26, 2019

- 一、本獎學金核給對象為植病系 (所) 二年級以上學生為限,並請植病系推薦學生申請。
- Article 1 The scholarship is available to second-year and above students in the Department of Plant Pathology. The Department of Plant Pathology is responsible for recommending students to apply.
- 二、前學年學業總平均八十分以上及操行成績八十五分以上者。
- Article 2 Applicants must have an average academic score of 80 or above and a conduct score of 85 or above in the previous academic year.
- 三、獎學金金額四仟元 (依往年例) 名額視利息多寡而定。
- Article 3 The scholarship amount is NT\$4,000 per recipient (based on previous years), with the number of recipients determined by the interest income.
- 四、未受公費及其他獎助學金優先核給。
- Article 4 Priority is given to students who have not received public funds or other scholarships.
- 五、本獎學金之保管存放,由國立中興大學學務處會同主計室及總務處等有關單位辦理。
- Article 5 The scholarship funds are managed and stored by the Office of Student Affairs in conjunction with the Office of Accounting and the Office of General Affairs.
- 六、本獎學金之審核由本校接受各界捐助獎助學金管理委員會辦理。
- Article 6 The scholarship is reviewed by the Committee for the Management of Donations and Scholarships at the university.
- 七、申請日期:詳細日期另行公佈。
- Article 7 Application Date: The specific application date will be announced separately.
- 八、申請手續:繳交前學年度學業、操行成績單一份。
- Article 8 Application Procedure: Applicants must submit transcripts of their academic and conduct scores from the previous academic year.
- 九、學生獲獎紀錄永久保存,申請資料則保存1年。
- Article 9 Records of recipients are permanently maintained, while application documents are kept for one year.

- 十、本辦法經本校接受各界捐助獎助學金管理委員會會議通過,陳請校長核定後實施,修正 時亦同。
- Article 10 These regulations will be implemented upon approval by the Scholarships Fund Management Committee and sanction by the university president. The same procedure applies to any amendments.